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Abstract (en)
The vehicle model (1) has a vehicle chassis (2) with a longitudinal axis, where two axes (7,8) are rotatably mounted at the vehicle chassis. An
electric motor (11) is provided for driving one of the axes and is fixed to the vehicle chassis. The electric motor has a motor shaft which is connected
with one of the axes over a transmission (19,20). The electric motor is arranged in an opening (10) of the vehicle chassis.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Fahrzeugmodell (1), insbesondere ein Schienenfahrzeugmodell für eine Modelleisenbahn, das einen Fahrzeuguntergestell
(2) aufweist, an dem mindestens zwei Achsen (7, 8) drehbar gelagert sind, wobei ein Elektromotor (11) zum Antreiben mindestens einer der Achsen
(7, 8) am Fahrzeuguntergestell (2) befestig ist. Um auch bei beengten Platzverhältnissen einen ausreichend groß dimensionierten Elektromotor
unterbringen zu können ist der Elektromotor (11) in einem Durchbruch (10) des Fahrzeuguntergestells (2) angeordnet.
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